
Telefonmøte i utstillingskomiteen 22.12.2021. 
 
Medvirkende: Thor, Dag Christer og Synnøve 
 
 
Sak 1: Sissel Tangnes - Thor har hatt samtaler med både Sissel og Geir etter at Sissel trakk 
seg frå komiteen, men no er ho tilbake og klar for å vere med igjen.  
 
 
Sak 2: Vera Schjølberg - Geir har eit forslag om at Vera skal bli med i utstillingskomiteen 
igjen. Dette er til vurdering.  
 
 
Royal Canin er vår hovedsponsor og det må vi passe på. Forpremier som vi har skal vere frå 
Royal Canin.  
 
 
Styret vil ha eit seminar der vi blir enige om dei ulike mandat i klubben, slik at alle veit kva 
som er oppgåva til den enkelte.  


